

# 越自然 越美

## NATURE OF VIETNAM

5D  
4N

零  
购物站  
NO  
SHOPPING  
STOP

河内 | 沙坝  
HANOI | SAPA



跟团配套 or 自定义询问

Group Tour Contact us: 0178188119



沙坝市景  
Sapa City View

## 第1天 吉隆坡 ✕ 河内

### 📖 文庙

一座传统孔庙建筑，是越南第一所国学大学。

### 📖 三十六古街 (含电瓶车)

约有一千年以上的历史，据说古代只有36种行业，因此每一条街都卖相同的一种物品，是越南最重要的城市古迹，又称“旧城区”。

## 第2天 河内 - 325公里 - 沙坝

### 📖 吉吉村

吉吉村位于芒花山谷，以其自然美景和黑苗族文化和传统而闻名。参观吉吉村沙坝最古老的黑苗族社区，与当地人互动时了解黑苗族永恒的文化 and 传统价值观。看看他们漂亮的手工锦缎产品，如手镯、围巾、衣服等等。

## 第3天 沙坝

### 📖 番西邦峰 (含来回缆车和单程小火车)

它是越南第一高峰，被称为“印度支那屋顶”。乘坐缆车前往海拔3,143米的番西邦山顶，享受山顶壮丽美景和清新空气，探索位于山顶的多个寺庙及地标，展开一场心灵洗涤之旅。体验单轨火车，到达山顶，触碰标志性地标。

### 📖 云龙玻璃桥 (含电梯)

参观海拔约 2,200 米的玻璃桥。体验当您站在玻璃底桥上时，脚是颤抖的但又令人兴奋。

## 第4天 沙坝 - 325公里 - 河内

### 📖 含龙山风景区

山上有270度的好视野，可以远眺越南最高峰番西邦峰，俯瞰沙巴小镇的全貌。

### 📖 石教堂

也称为玫瑰圣母教堂，位于沙坝市中心的一座天主教堂。

### 📖 市区游

【巴亭广场】【胡志明主席陵墓】【主席府】  
【胡志明故居】【独柱庙】

## 第5天 河内 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



石教堂  
Stone Church



吉吉村  
Cat Cat Village



黑苗族  
Hmong Ethnic Minority People



吉吉村  
Cat Cat Village

## DAY 1 KUALA LUMPUR ✈ HANOI

### 📖 Temple Of Literature

A temple dedicated to Confucius in Hanoi, it also hosts the Imperial Academy, Vietnam's first national university.

### 📖 36 Streets of Hanoi Old Quarter (Includes Electric Buggy)

Have a look at the 36 Streets in the Old Quarter of Hanoi, where the shops all sell the same things and history shows through as commerce.

## DAY 2 HANOI – 325km – SAPA

### 📖 Cat Cat Village

Set in the Muong Hoa Valley, Cat Cat Village is known for its natural beauty, and H'mong culture and traditions. Visit Sapa's oldest Black H'Mong community at Cat Cat Village, learn about the Black H'Mong's timeless culture and traditional values as you interact with the locals. Check out their beautiful handmade brocade products, such as bracelets, scarves, clothes, and many more.

## DAY 3 SAPA

### 📖 Fansipan (Include Round Trip Cable Car And One Way Funicular)

It is the highest mountain in the Indochinese Peninsula, hence its nickname "the Roof of Indochina". Take a scenic cable car ride up 3,143 meters above sea level to the peak of Fansipan Mountain, marvel at an impressive view of Hoang Lien Son Range and Muong Hoa Valley's natural landscapes, explore the various temples. Take the monorail to the top of the mountain and touch the spiritual landmark.

### 📖 Cloud Dragon Skywalk (Includes Elevator)

A glass bridge at a height of about 2,200 meters above sea level. Experience the trembling foot but exciting once you stand onto Glass Bottom Bridge.

## DAY 4 SAPA – 325km – HANOI

### 📖 Ham Rong Mountain

The highest point on the top of the mountain has a good view of 270 degrees. You can overlook Fansipan Peak, the highest peak in Vietnam, and overlook the entire panorama of the small town of Sapa.

### 📖 Stone Church

Also known as the Church of Our Lady of the Rosary, is a Catholic church at the center of Sa Pa.

### 📖 City Tour

[Ba Dinh Square][Ho Chi Minh's Mausoleum]  
[Presidential Palace] [Ho Chi Minh's Stilt House]  
[One Pillar Pagoda]

## DAY 5 HANOI ✈ KUALA LUMPUR

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable memories.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation





三十六古街  
36 Streets of Hanoi Old Quarter

### 餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天 Day	早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner	住宿 Accommodation
1	-	越南河粉&春卷 Vietnamese Pho&Spring Roll	越南料理 Vietnamese Cuisine	河内伦敦酒店或同级 London Hanoi Hotel or similar
2	酒店 Hotel	越南料理 Vietnamese Cuisine	鲟鱼火锅 Sturgeon Hotpot	沙坝蔚蓝酒店或同级 Azure Sapa Hotel or similar
3	酒店 Hotel	番西邦自助餐 Fansipan Buffet	越南料理 Vietnamese Cuisine	
4	酒店 Hotel	越南料理 Vietnamese Cuisine	莲花百汇自助餐 SEN Buffet	河内伦敦酒店或同级 London Hanoi Hotel or similar
5	酒店 Hotel	-	-	-

\*餐饮与酒店会随着季节与当时情况，做最适当的调整。 \*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

### 行程亮点

☆ 特点	吉吉村   番西邦山顶   电瓶车游36古街
📷 景点	河内市区游   云龙玻璃桥   含龙山风景区   石教堂
👤 体验	番西邦乘搭缆车和小火车   云龙玻璃桥含电梯
👑 美食	鲟鱼火锅   番西邦自助餐   莲花百汇自助餐   越南河粉&春卷

### TOUR HIGHLIGHTS

☆ SPECIAL	Cat Cat Village   Fansipan Peak   Electric Buggy Ride At 36 Streets of Hanoi Old Quarter
📷 ATTRACTIONS	Hanoi City Tour   Cloud Dragon Skywalk   Ham Rong Mountain   Stone Church
👤 EXPERIENCE	Cable Car And Funicular Ride At Fansipan   Includes Elevator At Cloud Dragon Skywalk
👑 GOURMET	Sturgeon Hot Pot   Fansipan Buffet   SEN buffet   Vietnamese Pho&Spring Roll

#### 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。  
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

#### 条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动，恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，SUNRISE将保留更改或取消行程的权利。
- 若SUNRISE的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保留更正的权利。
- 每位参与SUNRISE团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况（例如：交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等），因而引发额外支出的问题，SUNRISE一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款，请参阅单据背页或浏览
- 以上图片仅供参考，请以实物为准。

#### 越南团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。

#### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.  
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

#### Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- SUNRISE reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- SUNRISE is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; SUNRISE reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in SUNRISE's tours shall travel at his/her own risk. SUNRISE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit
- All pictures shown are for illustration purpose only.

#### Vietnam Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third-person shall be based on a rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

### Tentative Flight Details - Subject to Change

--

For Agent Use Only:

Updated Date: **MAR 2023**